
 

 Referat 

Lokalrådsmøde  

 25. april 2022 

 
 
Sorringhus kl. 19.30. 
 
Fremmødte: Simone, Stinne, Jens, Jesper og Susanne 
 
Gæst: Sven Møller Jensen 
 
Oplæg Svend Møller 
Hvad vil vi med Sorring Loddenhøj og teletårnet? Manglende adgang til Sorring Loddenhøj, 
trampestien er ufremkommelig. Kommunen har ikke været der i 25 år. Man kunne ønske sig 
parkering for få biler, og bedre adgang til Sorring Loddenhøj. Visning af matrikelkort mv. 
Svend vil gerne deltage i en evt. arbejdsgruppe foranlediget af lokalrådet. 
 
Lokalrådet vender emnet, og drøfter det på næste lokalrådsmøde. 
 
 
Godkendelse af referat sidste lokalrådsmøde 
Godkendt 
 
Vedtægtsændringer 
Alle stemmer for. Vi stemmer igen på næste møde. 
 
Kort evaluering af skraldedagen 
Dagen gik godt. Der skal laves en drejebog, så vi ved hvordan vi planlægger næste gang. 
Det kigger Stinne på. Der kommer et skriv i miniavisen, samt et i Gjern Natur. 
 
Årets lokalområde 
Mulige indstillinger drøftes. Blandt andet arbejdet omkring Byhaven, indsamling til 
renovering af Brugsen. Simone kigger på indstilling. 
 
Adopter en skraldespand, opdatering 
Eventuelle placeringer: Syvhøje, Industrien, Bredsig v. trekanten, Dallerup ved søen, hjørnet 
ved dybdalsvej/silkeborgvej. Navne drøftes, Stinne følger op. 
 
Besked til lokalråd omkring naboven – Spørg Ivan 
Tages på næste lokalrådsmøde. 
 
Initiativer efterår 
Overvejes til næste gang. 

- Evt. adgang til Loddenhøj 
- Brug af stykke ved Ternevej 

 
Evt. 

- To i en cykelsti til Toustrup, møde med borgmesteren. Simone deltager. 
- Byhaven: Vi afventer svar omkring status mv.  
- FB opslag, giv et praj 
- Fjernvarme til Sorring? 
- Bankadgang, vi skifter til Middelfart Sparekasse 


